
Kommentarer til Maj måneds rapporter fra Golfspilleren i Centrum. 

Inden rapporterne lægges på hjemmesiden - så alle kan læse dem - sendes de først til bestyrelsen samt 

de relevante chefer i klubben. Herefter drøfter bestyrelsen om der er forhold der kræver en nærmere 

vurdering, hvorefter rapporterne i sin helhed offentliggøres på Odense Golfklubs hjemmeside.  

På  det seneste bestyrelsesmøde har  bestyrelsen igen med tilfredshed konstateret, at der for de fleste 

områder er tilfredsstillende forhold ved sammenligning med andre golfklubber. 

På Ledelse og Information kan vi dog se at vi på flere områder ikke scorer tilfredsstillende, hvorfor 

bestyrelsen på et senere planlagt strategimøde nærmere vil analysere disse data. 

På bestyrelsens vegne 

Mogens Hüttel 

Næstformand 


